

PROCESS TO DEAL WITH INCOMPLETE PROJECTS

Gustave Goldmann
(Revised, Circulated January 2008)

A project is designated as incomplete when the end date of the contract has passed and no product has been submitted, despite reminders sent to the principal investigator. The status of projects that are labelled as “incomplete” will be reviewed by the Program Manager and the respective Academic Directors. They will jointly determine the action to be taken. In principle, any researcher with an incomplete project will not be granted access to the RDCs for a new project until the previous situation has been resolved. The Academic Director and the Program Manager will jointly notify the researchers concerned. Researchers who repeatedly do not complete projects will be banned from the RDC Network for a period of 1 year.

PROCÉDURES POUR RÉGLER LES PROJETS INACHEVÉS

Un projet est classé « inachevé » lorsque la date limite du contrat soit dépassée sans qu'un produit soit soumis, malgré les rappels envoyés au chercheur principal. Le directeur du Programme et le directeur ou la directrice du centre impliqué reverront tous les projets aillant le statut « inachevé ». Ils détermineront conjointement le suivi pour ces projets. Il est entendu que normalement tout chercheur dont le projet reste inachevé n'aura pas accès aux CDR pour un nouveau projet tant que la situation n'aura pas été corrigée. Les directeurs universitaires et le directeur du Programme aviseront les chercheurs impliqués. Les chercheurs qui continu à ne pas terminer leurs projets seront déclarés persona non grata dans le réseau des CDR pendant une période d'une année.